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Szili Katalin
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

lrományszám :

Érkezett.: 1007 JUN 2 6.

Tisztelt Elnök Asszony!

„Szombathelyi munkahelyteremtés : csak szavak szintjén támogatják?" címmel a

Házszabály 91 .§ (1) és (2) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani Kóka János

gazdasági és közlekedési miniszternek .

Kérdésemre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A amerikai Delphi konszern 1999-ben telepedett meg Szombathelyen . A gépjárművek

elektronikus központjának gyártása után a jövőben ezek műanyag burkolatainak gyártása is a

vasi megyeszékhelyre, egész pontosan a Delphi Hungary Kft. Packard divíziójához kerül .

Eddig három európai, és egy brazil egységnél folytak a fröccsöntési munkák . A hazai

menedzsment kitartó lobbizásának köszönhető, hogy az elektronikus központokat és a

műanyag foglalatokat egy helyen fogják gyártani, mely által száz, magasan képzett szakember

számára sikerült munkát teremteni .

Tisztelt Miniszter úr! Nemzetközi szinten rendkívül kiélezett verseny folyik a különböző

munkák elnyeréséért, és egy Delphi szintű multicég számára számtalan lehetőség kínálkozik .

Újságértesülések szerint a fejlesztés korábban is megvalósulhatott volna, ha a kormányzattól

nem csak szavak szintjén kapnak támogatást a Packard divízió vezetői .

Írásbeli kérdés



Tisztelt Miniszter Úr! Milyen támogatást ígértek Önök a szombathelyi beruházás

megvalósításához? Milyen beruházásösztönző támogatást tudnak nyújtani a fenti szituációba

kerülő cégeknek? Szombathely kormánypárti képviselői, Hankó-Faragó Miklós, lpkovich

György polgármester jelezték-e Önöknek a fejlesztési lehetőséget, kérték-e annak

támogatását?

Budapest, 2007 . június 25 .

Ágh Péter
országgyűlési képviselő

Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

dr. Puskás Tivadar
országgyűlési képviselő

Kereszténydemokrata Néppárt
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országgyűlési képviselő
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